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Pane Profesore,
 
Patecni informace znela nadejne, ale je utery odpoledne a stale nic nevime. 
 
Mne osobne po setkani s lidmi na dvou konferencich, diskusi s mym byvalym sefem v Holandsku a diskusich s lidmi na CMU v Pittsburghu, prijde chovani rektora a nic
nezduvodnujici vyjadreni dekanu a senatu naprosto surrealisticke.
 
Vidim ctyri alternativy, mezi kterymi bude potreba relativne rychle rozhodnout. Nebo aspon ja sam se relativne rychle rozhodnu.
 
1. Rychla (v radech dnu/tydnu) a ucinna omluva rektora za jeho neprofesionalni a arogantni zpusob chovani vuci pracovnikum CIIRC a snemu. Zavedeni jednacich
mechanismu mezi rektorem, snemem a pracovniky CIIRC o zakladnich vecech typu jmenovani/odvolavani reditele. Napr. vzorovana zvyklostmi v Holandsku, na CERGE, atd.
 
2. Odvolani rektora pro neprofesionalitu, neschopnost a aroganci vuci pracovnikum CVUT.
 
3. Odchod CIIRC z CVUT.
 
4. Muj odchod z univerzity ktera akceptuje/udrzuje tento zpusob jednani a patrne uz ho povazuje za standard a zabavu. Pokud nenastane nejaka z moznosti 1-3, tak ja sam
dal nemuzu lidem co sem pritahuju zodpovedne garantovat, ze jdou do rozumneho prostredi a neznici si tady svoji karieru. Pokud sem nemuzu na svoji zodpovednost
pritahovat dobre lidi, tak nema smysl abych tady sam setrvaval.
 
Nevim jestli ma smysl psat nekomu dalsi emaily - ruznych usneseni a vyzev uz bylo dost a s rektorem a senatem to nehybe.
 
Zdravim z dovolene,
JU
 
On Wed, Jun 27, 2018, 19:28 Marik, Vladimir <Vladimir.Marik@cvut.cz> wrote: 

Vážené a vážení,

 

dnes probíhalo jednání AS ČVUT.

P. rektor oznámil, že dostal zajímavý  soukromý návrh na řešení situace od Dr. Víta Dočkala, který se mu líbí a který hodlá akceptovat. Sdělil, že je to dobré východisko pro
všechny. Podpořil jsem rektorovu snahu o hledání východiska a nezabýval jsem se  proto ve svém vystoupení věcmi, které by nás vrátily do nekonečných hádek.
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Protože jsem text návrhu nedostal, požádal jsem p. rektora o souhlas s tím, aby mi byl též doručen (když už se jedná o mne).

Návrh by byl opravdu dobrým řešením, který by dle mého názoru umožnil dotáhnout projekt do konce, zajistil by stabilitu týmů, byl by významnou podporou pro RICAIP.  Ale
významným krokem dopředu i pro ČVUT jako celek!

Je to návrh jednoduchý, přímočarý. Výhodný pro nás i ČVUT. Vítku, díky!!!

 

Pan rektor chce nad ním ještě dumat, říkal snad do pondělí. Myslím, že celkem není nad čím. Je třeba ho jen dokončit do většího detailu.

Věřím, že teď, po jednání AS nezmění názor. Že to nebyla jenom cesta k získání času. Věřím, že má opravdový zájem se dohodnout a zajistit CIIRCu existenci a úspěch.

 

V každém případě budete s návrhem seznámeni nejpozději v pondělí.

 

S pozdravem

 

VM


